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Protokół Nr XXXII/21 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

 z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) 

z  dnia 29 stycznia 2021 r.  

   

Obrady rozpoczęto 29 stycznia 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14: 45 tego samego 

dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni   

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka 

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Radny Powiatu Staszowskiego Pan Adam Siekierski  

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XXXII sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator powitała 

Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy oraz 

mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica znajduje 

się w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przy wejściu do sali konferencyjną. 

 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica  Pani Krystyna Bator poprosiła radnych o potwierdzenie 

na tabletach swojego uczestnictwa w dzisiejszej sesji. Następnie poinformował, że 14 radnych 

potwierdziło swoją obecność. 

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Do porządku obrad uwag nie zgłoszono. 

Następnie poprosiła radnych o zagłosowanie w sprawie  przyjęcie porządku obrad.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XXXI/20 z dnia 29 grudnia 2020r. 

5. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej Oleśnica i stałych Komisji za 2020 rok. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok 

b. przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej Oleśnica na 2021 rok 

c. przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny i Systemu Pieczy Zastępczej 

w Gminie Oleśnica na lata 2021-2023; 

d. przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Pomocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Oleśnica na lata 2021-2024; 

e. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-2030; 

f. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok 

8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkole i przedszkolu prowadzonym przez jednostkę 

samorządu terytorialnego za 2020 rok. 

9. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

10. Sprawy różne i wnioski. 

11. Zakończenie obrad sesji. 
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Ad 4.  Przyjęcie Protokołu Nr XXXI/20 z dnia 29 grudnia 2020r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

Ad. 5  Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej Oleśnica i stałych Komisji za 2020 

rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Rady Miejskiej za 2020 rok. ( Zał. Nr 2).  

Następnie swoje sprawozdania przedstawiła:  

a. Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów 

Radny Leopold Rup przestawił sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarczej, Budżetu i 

Finansów (Zał. Nr 3)  

a. Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Radny Łukasz Kozłowski przestawił sprawozdanie z działalności Komisji Kultury, Oświaty, 

Zdrowia i Spraw Socjalnych. (Zał. Nr 4) 

b. Komisja Rewizyjna  

Radna Aneta Skurska  przestawiła sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2020 rok. 

(Zał. Nr 5)  

c. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie skierowano do 

analizy i opiniowania skarg na działalność Burmistrza i gminnych jednostek organizacyjnych, 

wniosków i petycji składanych przez obywateli.  
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Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła interpelacja ani też zapytanie na piśmie.   

 

Ad 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

był na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 26 stycznia br. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 14 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXII/164/21.  

 

b. przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej Oleśnica na 2021 

rok 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

był na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 26 stycznia br. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie  przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej Oleśnica na 2021 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 14 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXII/165/21. 

c. przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny i Systemu Pieczy 

Zastępczej w Gminie Oleśnica na lata 2021-2023; 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

był na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 26 stycznia br. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie   przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny i Systemu Pieczy 

Zastępczej w Gminie Oleśnica na lata 2021-2023 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 14 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXII/166/21 

d. przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Pomocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Oleśnica na lata 2021-2024; 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

był na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 26 stycznia br. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie   przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Pomocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Oleśnica na lata 2021-2024 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 14 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXII/167/21 

e. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-

2030; 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-

2030 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 14 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXII/168/21 

f. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 14 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXII/169/21 

Ad. 8 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkole i przedszkolu prowadzonym przez jednostkę 

samorządu terytorialnego za 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że wszyscy radni otrzymali 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkole i przedszkolu prowadzonym przez jednostkę samorządu terytorialnego za 

2020 rok.  

Szczegółowych informacje podała również Pani Joanna Skórska Sekretarz Miasta i Gminy 

Oleśnica.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Ad. 9. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz poinformował o następujących sprawach:  

- prowadzone są szczepienia mieszkańców gminy Oleśnica przeciw Covid-19 przez SGOZ;  

- pod koniec 2020  roku ogłosiliśmy kilka ważnych przetargów;  

- wróciła nauka w szkole w kl. 1-3;  

 W sprawie informacji Burmistrza zabrał głos:  

radny Piotr Płatos zaproponował, żeby w Ośrodku Zdrowia  osoba która zapisuje i wprowadza 

do systemu pacjentów  na szczepienia posiadała osobny numer telefony, znacznie usprawniłoby to 

pracę, nie byłoby blokowania telefonu dla osób dzwoniących w sprawach bieżących.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że przekaże Pani Kierownik taką sugestię.  

radny Tadeusz Kawa zapytał kto będzie się zajmował dowozem osób niepełnosprawnych na 

szczepienie albo takich, które nie mogą się poruszać.  



8 

 

Pan Burmistrz odpowiedział, że będą to strażacy ochotnicy z jednostek OSP , a w sytuacji gdy 

osoba nie może się poruszać, zespół będzie jeździł do pacjenta.  

Pani Przewodnicząca odczytała nr XXVIII/382/21 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z 

dnia 25 stycznia 2021r. w sprawie przyjęcia stanowiska Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

dotyczącego szczepień przeciw COVID-19.  

 

Ad. 10 . Sprawy różne i wnioski. 

W dyskusji w sprawach różnych udział wzięli: 

 

Pani Przewodnicząca przywitała zaproszonego na dzisiejsze posiedzenia Pana Adama 

Siekierskiego Radnego Powiatu Staszowskiego.  

Pan Adam Siekierski podziękował za zaproszenie i poprosił o zadanie pytań.  

W dyskusji udział wzięli:  

- radny Wiesław Czupryn zapytał Pana Burmistrza w sprawie doprowadzenia wody do działki 

na ul. Zakościele czy będzie w tym roku doprowadzona.  Do radnego powiatowego w sprawie 

naprawy mostu na Podborku.  

-  radny Łukasz Kozłowski poprosił o poprawę nawierzchni , budowę drogi łącznik Strzelce- 

Sufczyce.  

- radny Konrad Guła poprosił o podczyszczenie rowów w miejscowości Pieczonogi przy 

drogach powiatowych oraz posypywanie piaskiem dróg. 

- radny Marian Strzelecki zwrócił uwagę na późne interwencje – odśnieżanie  na terenie Gminy 

Oleśnica    

- radny Marian Tendera poprosił o podczyszczenie rowów biegnących przez miejscowość 

Kępie, oznakowanie miejscowości Kępie. 

- radna Aneta Skurska zapytała czy Pan radny posiada informację nt. dalszych planów 

remontowania drogi wojewódzkiej od Grzybowa w kierunku Strzelec oraz czy radny posiada 

informacje jakie przedsiębiorstwa będą miały siedzibę w strefie w Grzybowie.  

- radny Piotr Płatos odnośnie skrzyżowania ul. Ogrodowa, ul. Staszowska , ul. Szkolna – 

wykupienie terenu,  

- radny Michał Lalewicz poprosił o bezpieczne przejście dla pieszych na ul. Pacanowskiej obok 

sklepu Dino , zgłosił również na ul. Szkolnej 3 zapadnięcia asfaltu.  

- Wiceprzewodniczący Tadeusz Kawa – poprosił o pogłębienie rowów w miejscowości 

Borzymów.  

- radny Wiesław Grembosz poprosił o chodnik do sklepu Dino  
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Pan Adam Siekierski Radny Powiatowy odpowiedział w sprawie :  

- mostu na Podborku , dokumentacja jest już gotowa, środki w budżecie starostwa zabezpieczone, 

Starosta przeprowadził również rozmowy w sprawie dofinansowań.  

- w sprawie odśnieżania drogi na terenie Gminy Oleśnica zaliczone są do 5-6 klasy to oznacza, że 

samochody wysyłane są w ramach piaskowania w miejscach zagrożenia tj. wzniesienia, zakręty , 

odśnieżanie po ustaniu opadów po 4 godzinach.  

- w sprawie drogi Strzelce-  Budy zaproponował spotkanie władz gminy i powiatu 

- w sprawie podczyszczenia rowów i odmulenia prace zostaną dokończone 

- w sprawie oznakowania miejscowości Kępie – droga ta jest zgłoszona do remontu w ramach tych 

prac będzie uzupełnione oznakowanie.  

- w sprawie dokończenia chodnika do sklepu Dino i przejścia dla pieszych – w okresie wiosennym 

jak będzie wizytacja ze strony powiatu należy jeszcze raz podjąć temat.  

- w sprawie poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Staszowska – ul. Szkolna można by się 

spotkać w celu omówienia szczegółów.  

- w sprawie strefy w Grzybowie nie umiem odpowiedzieć, postara się zasięgnąć informacji.  

- w sprawie dalszego remontu drogi wojewódzkiej na dzień dzisiejszy nie ma środków na dalsze 

prace.  

- radna Jadwiga Kozioł poprosiła o interwencję w sprawie śmieci na poboczach przy drogach 

powiatowych. 

Pan Adam Siekierski na zakończenie oznajmił, że wszystkie  propozycje radnych  przekaże do 

Zarządu Dróg i na komisji. 

Pani Przewodnicząca podziękowała Panu Adamowi Siekierskiemu i poprosiła radnego o 

przekazanie pytań radnych władzom powiatu.  

- radny  Konrad Guła poprosił o zaproszenie na sesje Starosty Staszowskiego.  

Pan Burmistrz odniósł się do zgłaszanych przez radnych pytań do radnego Powiatowego tj.  

- w sprawie łącznika Strzelce – Sufczyce – z rozmów z mieszkańcami wyszła propozycja, żeby na 

dzień dzisiejszy utwardzić drogę , trwają na tym odcinku budowy;  

- w sprawie ul. Brzozowej – jestem z właścicielami w kontakcie, nie gwarantuję, że z chwilą 

zamieszkania woda tam będzie;  

-  co do ul. Pacanowskiej realizacja tej inwestycji była bliska – napotkane utrudnienia proceduralne.  

Następnie głos zabrał radny  Marian Strzelecki podziękował mieszkańcom Gminy Oleśnicy za 

odśnieżanie chodników przy swoich posesjach.  

Radny Piotr Płatos zwrócił uwagę , że na terenie Oleśnicy są posesji przy których nie jest 

odśnieżony chodnik ze względu na niezamieszkanie , czy też wiek domowników – zaproponował 
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zakupienie pługu do kosiarki , żeby pracownicy mogli odśnieżyć takie miejsca, następnie zapytał 

czy będzie dalszy etap regulacji rzeki Sruga  Oleśnicka   

radny Łukasz Kozłowski poprosił Burmistrza, żeby wesprzeć pismem z urzędu sprawę o 

podczyszczenie rowu przy drodze powiatowej Strzelce Oleśnica w kierunku obwodnicy.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Kawa poprosił, żeby zabezpieczyć w budżecie 

gminy środki na wymianę  „kopciuchów” , poprosił również o pomoc urzędu w negocjacjach z 

PGNiG w sprawie gazyfikacji miejscowości Borzymów.  

Pan Burmistrz odpowiedział w sprawie odśnieżania oznajmił, że te odcinki są odśnieżane, 

podziękowała sołtysowi za zaangażowanie w sprawie regulacji koryta Strugi Oleśnickiej.  

radny Leopold Rup zapytał co się zmieniło, że opracowywany będzie projekt na kanalizację 

sieciową w miejscowości Borzymów.  

Pan Burmistrz odpowiedział, ze nie zmieniło się nic – zakładam, że w Borzymowie wzdłuż głównej 

drogi będzie nitka kanalizacji.  

Radny Marian Strzelecki poprosił o oznakowanie nowej drogi od Wólki Oleśnickiej w kierunku 

ul. Wesołej oraz na ul. Szkolnej skrzyżowanie z ul. Wesołą, poprosił o przekazanie do powiatu 

prośby o wykonanie oznakowania oraz zapytał o modernizacje oświetlenia ulicznego na ul. 

Zakościele.  

Radny Piotr Płatos zapytał ile razy wykonawca Domu Kultury fakturował za wykonana pracę.       

I czy Gmina zamierza kolejny raz przedłużyć termin wykonania prac.  

Ad. 11. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 14:45 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XXXI sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator   

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz             

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XXXII/20 znajduje się pod adresem :     

 https://www.youtube.com/watch?v=9jiClcAIVA0 

W załączeniu do protokołu: 

Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych;  

Zał. Nr 2 - Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej Oleśnica 

Zał. Nr 3 – Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarczej, Budżetu i Finansów 

Zał. Nr 4 – Sprawozdanie z działalności Komisji  Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Zał. Nr 5 – Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej  

Zał. Nr 6 - Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 


